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DOBRODOŠLICA PRVACIMA 
 
 

Nova školska godine je počela. Nakon letnjeg raspusta škole su 

ponovo ispunjene dečjom radošću, iznova je na okupu staro 

društvo, ali sada u višem razredu. Za većinu, sem za prvačiće 

kojima je ovo prvi dan u novoj školi i dan koji će ostati upamćen 

celog života. Učenici petih razreda naše škole, do jučerašnji 

četvrtaci“, sa svojim učiteljicama Svetlanom Baković i 

Veronkom Trajkovski, kao što to tradicija nalaže, pripremili su 

svečanost i time dočekali svoje nove drugare, pokazujući im 

kako je škola lepa. U ime svih „Zmajevaca“, učenika i 

nastavnika, pozdravila ih je direktorka Vesna Jotić. Nakon 

veselog prijema, u učionicama su ih dočekali kompleti 

udžbenika, dar Ministarstva prosvete, ali i osnovnog školskog 

pribora koji je obezbedila škola. 



 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

PRVACI 
 
 
 SREĆNO! 
 
 



Fijakerijada -tradicija koja traje godinama 

 
                             

Dragi naši “Zmajčići”, mi  smo (kao i uvek) opet zabili naše 

novinarske nosiće tamo gde je najzanimljivije.   

  

U toku letnjeg raspusta 

održana je 14. Fijakerijada 

u Kovinu, a naša ekipica, 

moja malenkost & naš 

fotograf, Mihajlo Milošev, 

je intervjuisala nekoliko 

učesnika na licu mesta.  

                                                    

 



“Zmajčić”: Kako se zovete i odakle nam dolazite? 
 
Veselinović Milenko: Veselinović Milenko-Lutkar iz Gaja. 

 

“Zmajčić”: Koliko se dugo bavite uzgajivanjem konja? 
 
Veselinović Milenko: Preko 30 godina, kod nas se to prenosi sa 

kolena na koleno. 

 

“Zmajčić”: Da li ste emotivno vezani za konje ili ih gledate kao 
zaradu? 
 
Veselinović Milenko: Emotivno sam vezan za njih. 

 

“Zmajčić”: Šta je po Vama dobar konj? 
 
Veselinović Milenko: Dobar konj je konj koji sluša svog gazdu, onaj 

koji je lep, i koji je pametan. 

 

 

Evo još jednog učesnika ove manifestacije. Porazgovarali smo i s 

njim: 

                                                  

“Zmajčić”: Kako se 
zovete i odakle ste? 
 
Saša Mihajlov: Saša 

Mihajlov, iz Kovina 

sam. 

 

“Zmajčić”: Koliko 
konja imate? 
 



Saša Mihajlov: Imam jednu 

stariju kobilu i jednog konja od 

dva meseca. 

 

“Zmajčić”: Jeste li emotivno 
vezani za konje? 
 

Saša Mihajlov: Volim konje. 

 

“Zmajčić”: Je li Fijakerijada za Vas važan dogadjaj? 
 

Saša Mihajlov: Jeste. 

 

 

 

 

Pozdrav do sledeceg broja!  

 

 

 

 

 

Za „Zmajčić“ sa XIV Fijakerijade  

Isidora Komaromi i 

 Mihajlo Milošev 

 

 

 
Za ovaj, prvi ovogodišnji broj „Zmajčića“ toliko, a vi ... 
pridružite nam se u novinarskoj sekciji nastavnika 
Dejana! 

PoZzz! 


